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Föredragande Kyrkoherde Mia Bäck 
 

I investeringsbudgeten för 2024 har Åbo svenska församling 
beviljats 40 000 euro för nya stolar till Aurelias första våning. 
Församlingen har i många år önskat nya stolar eftersom de 
nuvarande stolarna upplevs som både obekväma och opraktiska. 
 
Nu har det visat sig att det finns både svarta och mörkblåa 
Artekstolar i Pallivaha kyrka (som ska rivas på grund av 
inomluftsproblem) som kunde användas i Aurelia. Församlingens 
medarbetare har diskuterat den här möljligheten och ställer sig 
positiva till idéen. Om vi övertar de gamla klassiska Artekstolarna 
sparar vi både pengar och miljön. Stolarna skulle rengöras före 
flytten till Aurelia. 
 

Förslag Församlingsrådet diskuterar möjligheten att återbruka Pallivaha 
kyrkas stolar i Aurelias första våning. 
 

Beslut Församlingsrådet beslöt att återbruka Pallivaha kyrkas stolar i 
Aurelias första våning efter att de rengjorts. 

 


